

TABLE OF CONTENTS 目 录

Research on Strategies of Promoting the Characteristic and Level of Universities in Dalian
(促进大连市高校办学特色和水平的对策研究)

B. CHEN, L. XU, Y. N. LIU, G. F. QU..... 85

Analyses of the Present Situation of College Students' Tutoring in Zhoushan
(对舟山大学生家教现状的浅析)

H. H. XIONG, W. X. CAO..... 91

A Preliminary Analysis of Constructing the Quality Guarantee System in Developing and Managing the Whole Education Process of College Student Party Members
(浅谈高校学生党员发展与管理教育全过程质量保障体系构建)

Z. J. TIAN, J. CHEN, K. Y. JIANG..... 96

Actual Research on College Students' Innovative Training Program Implementation in Experiment Teaching Demonstration Center
(实验教学示范中心内大学生创新训练计划实施的实效研究)

P. WEI..... 102

Study on 3D Simulation Model of Total Station Based on Object Panoramic Technology
(基于对象全景技术的全站仪 3 维仿真模型研究)

H. R. LI, H. P. ZHANG..... 108

The Construction of University-Enterprise Cooperation Innovation Training Platform and Its Cultivation Model Research in Students of Materials
(材料学科学生校企协同创新实训平台建设及其培养模式研究)

H. L. CONG, B. YU, F. ZHAI, R. X. YANG..... 115

The Design of Experiment on Image Inpainting Using Structure Sparsity
(基于结构稀疏的图像修复实验设计)

C. HU, W. J. YU, X. Y. ZHANG, C. FANG, Z. H. YANG, N. CHEN..... 120

The Evolution and Development of UK Higher Education Quality Assurance System
(英国高等教育的质量保障体系的演进和发展)

X. BI, Z. Q. YANG..... 128

Experience on Cultivating the Leadership of Subject-Heads in Hong Kong Schools
(香港培训科组主任领导力的经验)

S.-W. WU..... 135

With Concise Remarks on the Teaching of Complex Function
(浅谈复变函数教学)

S. M. GUO, X. N. LI, N. ZHANG..... 142